

User Manual for PS000228A Series

NA Contact:

Motorola Solutions, Inc.
500 W Monroe Street
Chicago, IL 60661 U.S.A.

Manufacturing Location:

Salom Electric (Xiamen) Co., Ltd
31 Building, Huli Industrial District, Xiamen,
Fujian 361006, P.R. China

1. The power supply is for use with equipment according to IEC/EN/UL 62368-1/60950-1.
2. The power supply is for indoor use in dry locations.
3. The equipment shall be connected to a nearby and easily accessible wall power outlet.
4. Do not operate the power supply beyond ambient temperature of 40 °C (104 °F) without any cover.
5. If the power supply is damaged or defective, do not repair or use the power supply.

6. If the power supply is damaged or comes to end of life, send the power supply to the local representative. Do not dispose it into the garbage bin.



MOTOROLA, MOTO, MOTOROLA SOLUTIONS and the Stylized M logo are trademarks or registered trademarks of Motorola Trademark Holdings, LLC and are used under license. All other trademarks are the property of their respective owners.

© 2020 and 2022 Motorola Solutions, Inc. All rights reserved.



MN006917A01-AD
Printed in

Guide d'utilisation de la série PS000228A

Contact pour l'AN :

Motorola Solutions, Inc.
500 W Monroe Street
Chicago, IL 60661 U.S.A

Lieu de fabrication :

Salom Electric (Xiamen) Co., Ltd
31 Building, Huli Industrial District, Xiamen,
Fujian 361006, P.R. China

1. Le bloc d'alimentation est conçu pour être utilisé avec l'équipement conformément à la norme IEC/EN/UL 62368-1/ 60950-1.
2. Le bloc d'alimentation est conçu pour une utilisation à l'intérieur dans des endroits secs.
3. L'équipement doit être branché à une prise de courant à proximité et facilement accessible.
4. Ne faites pas fonctionner le bloc d'alimentation à une température ambiante supérieure à 40 °C (104 °F) sans couvercle.

5. Si le bloc d'alimentation est endommagé ou défectueux, ne le réparez pas et ne l'utilisez pas.
6. Si le bloc d'alimentation est endommagé ou arrive à la fin de sa durée de vie, envoyez-le au représentant local. Ne le jetez pas à la poubelle.



MOTOROLA, MOTO, MOTOROLA SOLUTIONS et le logo au M stylisé sont des marques de commerce ou des marques déposées de Motorola Trademark Holdings LLC et sont utilisées sous licence. Toutes les autres marques de commerce sont la propriété de leurs détenteurs respectifs.
© 2020 et 2022 Motorola Solutions, Inc. Tous droits réservés.



MN006917A01-AD